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Zápis 
z Ústřední konference delegátů sekce chovatelů drůbeže, 

která se konala dne 17. června 2023 v Praze 
 

Český svaz chovatelů (dále jen ČSCH) 

Účastníci jednání: 

OO ČSCH – Benešov (Petr Baťka), Beroun (Jaroslav Peták), Blansko (Jiří Bareš, Ing.), Brno 

(Roman Morávek), Bruntál (plná moc Jaroslav Trávníček), Břeclav (plná moc Roman 

Morávek), České Budějovice (Jan Cába), Domažlice (Josef Buršík), Havlíčkův Brod (Miroslav 

Jindra, Ing.), Hodonín (Tomáš Horinka), Hradec Králové (Martin Sobotka), Cheb (Marek 

Horhol), Chomutov (Josef Ješetický), Chrudim (Petr Herynek, Bc.), Jablonec nad Nisou 

(František Strnad), Jičín (Pavel Kára), Jihlava (plná moc Jiří Jahoda), Jindřichův Hradec 

(Vladimír Kopřiva), Karlovy Vary (Jiří Kaštovský), Karviná (plná moc Jaroslav Trávníček), 

Kladno (Libor Kučera), Klatovy (Pavel Volmut), Kolín (Libor Václavík), Kroměříž (Lukáš 

Janečka), Liberec (Jan Baborák), Louny (Jiří Mildorf), Mělník (Miloslav Purnok), Mladá 

Boleslav (František Verner), Náchod (Jiří Balcar), Nymburk (Karel Hronek, Ing.), Olomouc 

(Karel, Novák), Opava (Jaroslav Trávníček), Ostrava (Petr Návrat), Pardubice (Miloš Rejfek), 

Písek (František Štochl), Plzeň – oblast (Alois Balíček), Praha – Město (Josef Vašek), Praha – 

východ (Antonín Trojánek), Prostějov (Oldřich Lakomý), Přerov (Michal Stiskálek), Rychnov 

nad Kněžnou (Václav Hromek), Sokolov (Antonín Drbal), Strakonice (Jaroslav Šustr), Svitavy 

(Richard Kořízek), Šumperk (Tomáš Báča), Tábor (Štefan Kočica), Tachov (Jakub Šedivý), 

Trutnov (Tomáš Plachetka), Třebíč (plná moc Jiří Jahoda), Uherské Hradiště (plná moc Lukáš 

Janečka), Ústí nad Orlicí (Mikuláš Papoušek, JUDr.), Vsetín (Miroslav Rájek), Vyškov 

(Rostislav Sedlář), Zlín (Pavla Krejčíková), Znojmo (Lydie Čajková), Žďár nad Sázavou (Jiří 

Jahoda) 

Omluvené OO ČSCH – Příbram, Ústí nad Labem, Děčín, celkem 13 hlasů. 

Neomluvené OO ČSCH – Český Krumlov, Frýdek-Místek, Jeseník, Kutná Hora, Litoměřice, 

Nový Jičín, Pelhřimov, Plzeň – sever, Praha – západ, Prachatice, Rakovník, Rokycany, Semily, 

Teplice, celkem 74 hlasů.  

Mandáty (celkem 87 hlasů) těchto OO nebyly do výchozího počtu započítány. 

Celkový počet hlasů OO ČSCH, obl. org. ČSCH a měst. org. ČSCH byl 526 hlasů = 100 %.) 

(Poznámka - Na každých započatých 20 dospělých členů počítán jeden hlas.)  



Ústřední odborná komise a Kontrolní komise sekce chovatelů drůbeže (dále jen ÚOK a KK 

CHD) 

ÚOK CHD a KK – Miloslav Hertl, Jiří Král, Václav Rohrer ml., Josef Vilhelm, Peter Žuffa, 

Vladimír Eisenreich, Mikuláš Papoušek, JUDr., Rostislav Valeš 

Předseda sboru posuzovatelů – Zdeněk Dráb, Ing. 

Tajemnice ÚOK CHD – Ludmila Šilhová, Bc. 

Hosté – Mgr. Ondřej Matouš (předseda ÚVV ČSCH), Ing. Radek Novotný (místopředseda 

ÚVV ČSCH), MVDr. Vlastimil Šimek, Ph.D. (předseda Sboru posuzovatelů králíků), MVDr. 

Miloslav Martinec, Ph.D., Pavel Hrubeš (bývalý předseda ÚOK CHD) 

Kandidáti do ÚOK a KK CHD – Josef Buršík, Ing. Zdeněk Dráb, Pavel Dvořák, Miroslav 

Hertl, Bc. Petr Herynek, Tomáš Horinka, Peter Krajčír, Jiří Král, Roman Morávek, Jakub 

Šedivý, Václav Rohrer, Josef Vilhelm, Peter Žuffa, Vladimír Eisenreich, Rostislav Valeš 

 

PROGRAM:    

1. Zahájení  

2. Volba mandátové, návrhové, volební komise, zapisovatele a ověřovatelů 

3. Zpráva mandátové komise – Miloslav Hertl 

4. Schválení programu konference 

5. Kontrola usnesení z minulé konference – Jiří Král 

6. Zpráva o činnosti ÚOK CHD za rok 2022 – Josef Vilhelm 

7. Zpráva o činnosti Sboru posuzovatelů drůbeže za rok 2022 – Ing. Zdeněk Dráb  

8. Genetické zdroje drůbeže – Ivan Pavel 

9. Zpráva ze Standardové komise - Ivan Pavel 

10. Zpráva o činnosti chovatelských klubů – Václav Rohrer ml. 

11.  Informace delegáta ČSCH v sekci drůbeže EE za rok 2022 – Peter Žuffa 

12. Zpráva kontrolní komise za rok 2022 – JUDr. Mikuláš Papoušek 

13. Představení kandidátů do ÚOK  a KK CHD – JUDr. Mikuláš Papoušek 

14. Volby 

15. Návrh rozpočtu ÚOK CHD na rok 2024 – Josef Vilhelm 

16. Diskuse ke zprávám 

17. Vyhlášení výsledku voleb 

18. Volba delegáta na Valnou hromadu ČSCH 2023 

19. Usnesení 

20. Závěr              

 

 



Ad 1) ZAHÁJENÍ  

 

Jednání svolala Ústřední odborná komise chovatelů drůbeže (dále jen ÚOK CHD) 

prostřednictvím e-mailem rozeslané pozvánky. Ústřední konferenci delegátů sekce chovatelů 

drůbeže (dále jen konference) zahájil v 10.05 hodin Josef Vilhelm, předseda ÚOK CHD, jenž 

celé další jednání řídil. Přivítal přítomné hosty. Omluvil Ing. Elišku Stejskalovou, bývalou 

tajemnici ÚOK CHD, která byla pozvaná jako host konference. Přivítal hosty Mgr. Ondřeje 

Matouše a Ing. Radka Novotného, předsedu a místopředsedu ÚVV ČSCH, Ing. Miroslava 

Krofta, člena ÚVV ČSCH, a Pavla Hrubeše, emeritního předsedu ÚOK CHD, předsedu Sboru 

posuzovatelů králíků MVDr. Vlastimila Šimka, Ph.D. a spolupracujícího veterináře MVDr. 

Miloslava Martince, Ph.D., 

Př. Vilhelm informoval, že záznam z jednání je nahráván pouze pro vypracování zápisu a po dobu 

jednoho roku bude uchován na Sekretariátu ÚVV ČSCH. Zrekapituloval seznam OO ČSCH, které 

se k 07. 06. 2023 nepřihlásily k sekci chovatelů drůbeže, jejich mandáty nejsou do celkového počtu 

hlasů započítány. Celkový počet mandátů za všechny územní organizace, které se k 07. 06. 2023 

přihlásily k sekci chovatelů drůbeže, je 526 hlasů, nadpoloviční většina je 264 mandátů. (Poté Josef 

Vilhelm vyzval k uctění památky zesnulých chovatelů.)  

● Př. Eisenreich a př. Hertl informovali o počtu přítomných delegátů - jsou přítomni delegáti s 

počtem 390 hlasy, nadpoloviční většina je 196 hlasy z přítomných. Bylo konstatováno, že jednání 

je usnášeníschopné. 

Ad 2) VOLBA MANDÁTOVÉ A NÁVRHOVÉ KOMISE, ZAPISOVATELE  

A OVĚŘOVATELŮ 

Byly podány návrhy na členy komisí. Kdo souhlasí s tím, aby mandátová komise pracovala ve 

složení: Hertl, Bareš, Lakomý, Štochl, Václavík - HLASOVÁNÍ : PRO vizuálně většina.  

Kdo souhlasí s tím, aby volební komise pracovala ve složení: Papoušek, JUDr. (navržený ÚOK 

CHD), Kopřiva, Báča, Drbal, Baborák - HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně většina.  

Kdo souhlasí s tím, aby návrhová komise pracovala ve složení: Dráb, Ing. (navržený ÚOK 

CHD), Trávníček, Balcar - HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně většina.  

Dále Josef Vilhelm uvedl, že jako zapisovatelku ÚOK CHD navrhla Bc. Ludmilu Šilhovou. 

Kdo souhlasí s tím, aby zápis z konference zpracovala Bc. Ludmila Šilhová – HLASOVÁNÍ: 

PRO vizuálně většina.  

 

Následovala volba ověřovatelů. Kdo souhlasí s tím, aby ověření zápisu provedli: Čajková, 

Žuffa, Balíček – HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně většina. 

Ad 3) ZPRÁVA MANDÁTOVÉ KOMISE  

 

● Př. Hertl konstatoval, že mandátu je přítomno 399 a potřeba je 200 pro nadpoloviční 

většinu. 

 

Ad 4) SCHVÁLENÍ PROGRAMU KONFERENCE  
 

Z důvodu nepřítomnosti Ivana Pavla, místopředsedy ÚOK CHD, navrhuje př. Josef Vilhelm, 

aby byly vynechány body č. 8 a č. 9 v programu konference. Kdo schvaluje vynechání bodů č. 

8 a č. 9 - Genetické zdroje drůbeže a Zpráva ze Standardové komise. - HLASOVÁNÍ: PRO 

vizuálně většina.  



V navrženém programu byl př. Drbalem podán návrh na přesunutí bodů č. 13. a 14 na místo 

bodů č. 8 a č. 9. 

Kdo schvaluje program jednání s náhradou bodů č. 13 a č. 14. - Představení kandidátů do ÚOK  

a KK CHD, Volby za vynechané body č. 8 a č. 9 – HLASOVÁNÍ: mandátová komise sčítala 

mandáty – 211 mandátů bylo pro. Body č. 8 a č. 9 byly nahrazeny body č. 13. a č. 14 programu 

konference. 

Př. JUDr. Papoušek poté informoval o platnosti plných mocí k zastupování okresů na 

konferenci. Byly prověřeny plné moci a plná moc za OO Jihlava, kde chyběl podpis, byla 

shledána jako neplatná. Př. JUDr. Papoušek konstatoval, že volební právo je akt osobní, kde 

nelze volit na základě plné moci. O slovo se přihlásil předseda ÚVV, Mgr. Ondřej Matouš. 

Doplnil, že s plnou mocí nelze volit, ale pouze hlasovat. Dále mluvil př. Kopřiva, který řekl, že 

ZO a OO si delegáta i zástupce zvolily samy, a že tím by tyto organizace přišli o právo volit. 

Poté došlo ke kratší diskusi, kde se mandátová a volební komise shodly na tom, že delegáti za 

OO zastupované plnou mocí, která byla v pořádku a platná, mohou také volit. Jediná neplatná 

plná moc byla za OO Jihlava.  

Př. Bc. Petr Herynek podal návrh o zařazení do programu bod o stávající situaci genových 

zdrojů. Př. Ing. Kroft upozornil, že nelze měnit program v rámci konference, musela by 

konference schválit zařazení nového bodu 100% počtem mandátů. Př. Bc. Herynek dostal 

přislíbeno první slovo v rámci diskuse.  

Kdo souhlasí s touto podobou programu, kde body č. 13. a 14. se přesunou na pozici již 

vyřazených bodů č. 8 a č. 9 - HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně většina.  
 

 

Ad 5) KONTROLA USNESENÍ Z MINULÉ KONFERENCE 

Informaci přednesl př. Jiří Král. Poslední konference se konala dne 4. června 2022 v Praze. 

Body usnesení „Schvaluje“ a „Bere na vědomí“ byly přečteny na konci konference. Př. Král 

přednesl ukládací body. Konference „Ukládá“ : 

1. Ukládá ÚOK CHD jednat se ÚVV ČSCH o pokračování činnosti kontrolní stanice v 

Lanškrouně a o navýšení rozpočtu ÚOK CHD na činnost této kontrolní stanice. 

KS Lanškroun – Velké nesrovnalosti v metodice, ve smlouvě, špatný management, nedodržení 

smlouvy ze strany školy, špatné podmínky chovu, špatné krmivo. Nízká váha vajec, ze kterých 

se líhlo. Hlídala se váha vajec, barva. Ze dvou třetin nebyla splňována váha min. 55 g / ks. Byla 

navržena cena za vejce 2 Kč / ks. Do dnes se stále neví, kolik vajec se přesně prodalo – 

nesouhlasí počty prodaných vajec s objednávkami. Zvířata byla prodána za 200 Kč / ks. Je 

potřeba celý projekt dokončit, tj. vyrovnat se s člověkem, který se o zvířata na KS staral, 

kupoval krmení. Celá realizace projektu byla špatně provedená. Chyběla zodpovědnost a 

chybělo projektové řízení. Dalším a největším problémem bylo nevhodné krmivo. Odchov byl 

v květnu 2022 převezen k př. Bc. Herynkovi.  

Je důležité vyhodnotit projekt, poděkovat, odvést materiál a vše ukončit. Na začátku byly 2 

partneři – Svaz a škola – Svaz chtěl pokračovat i přes nedodržení smlouvy ze strany školy. 

Ovšem existuje dokumentace, kde byla rizika uvedena a bohužel se všechna potvrdila. Všechny 

věci, které tam zbyly, budou odvezeny. Toto by mělo být hotovo do 15. 6. 2023. 

 

2. Ukládá předsedovi ÚOK CHD Josefu Vilhelmovi doporučit ÚVV ČSCH, aby vedl 

intenzívní jednání k zabezpečení Evropské výstavy 2024. 



Na jednání ÚVV ČSCH bylo zabezpečení Evropské výstavy 2024 projednáváno. Vzhledem k 

nejisté veterinární situaci tato výstava nebude probíhat v širokém pojetí.  Více ve zprávě 

předsedy ÚOK sekce chovatelů drůbeže, př. Josefa Vilhelma.  

 

3. Ukládá ÚOK CHD upravit „Směrnici pro uznávací řízení kontrolovaných chovů 

drůbeže ČSCH“ v bodě týkajícím se odměňování hodnotitelů. Změna – za posouzení celého 

chovu (za návštěvu celého chovu) dát částku 600,- Kč.  

K úpravě odměňování hodnotitelů došlo. Je účtována celková částka 600 Kč (bez ohledu na to, 

kolik kontrolovaných chovů se u chovatele uzná) + částka za hodnocení jednotlivých zvířat. 

 

Ad 6) ZPRÁVA O ČINNOSTI ÚOK CHD ZA ROK 2022  

 

Předseda ÚOK CHD, Josef Vilhelm, připomněl složení ÚOK CHD a pracovních komisí, 

zasedání se v loňském roce konalo celkem pětkrát. Shrnul ve své zprávě celé volební období 

od roku 2018. Konstatoval, že v průběhu volebního období odstoupil z funkce př. Jakub Šedivý 

ze zdravotních důvodů a nahradil ho předseda Sboru posuzovatelů, př. Ing. Dráb. Př. Josef 

Vilhelm podotkl, že by bylo možné do budoucna změnit organizační řád, že předseda Sboru 

posuzovatelů bude automaticky také členem ÚOK CHD a tím pádem by se složení ÚOK pouze 

dovolovalo. Letos v únoru v Pardubicích byla na školení posuzovatelů zvolena také Komise 

posuzovatelů ve složení: př. Ing. Dráb – předseda, př. Mgr. Nedělka – místopředseda, př. Ing. 

Prombergerová, Ph.D. – vzdělávání adeptů, př. Dvořák – technický referent, př. Krajčír – 

specializace posuzovatelů.  

V roce 2018 se konala evropská výstava (dále jen EV) v Dánsku, kde naši chovatelé dosáhli 

velmi dobrých výsledků a ocenění. V roce 2021 byla EV v Rakousku zrušena a stejně tak i 

náhradní výstava, která měla probíhat v roce 2022 v Polsku. V roce 2024 se měla tato společná 

EV probíhat v České Republice, kvůli nejistým finančním zárukám a možnému zrušení akce 

např. z důvodu ptačí chřipky, což by mělo ekonomický dopad na celý Český svaz chovatelů, 

od pořádání Evropské výstavy Svaz odstoupil, o čemž písemně informoval presidium. EE 

Český svaz chovatelů požádal o uspořádání Evropské výstavy pro morčata a králíky v roce 

2024. 

V roce 2019 byla zařízena kontrolní stanice užitkových vlastností drůbeže v Lanškrouně, kde 

velkou práci odvedl př. Hertl a př. JUDr. Papoušek, dále velké poděkování za bezplatně 

odvedenou práci patří Klubům, především Klubu plymutek a Klubu hempšírek. Nebylo možné 

zajistit provoz kontrolní stanice. Smlouva však byla uzavřena na deset let. Je nutné najít řešení, 

jak tento projekt dokončit.  

Podařilo se vytvořit logo pro posuzovatele drůbeže v rámci reklamy od firmy De Heus, a.s., a 

to cca v hodnotě 25.000,- Kč. Byl vydán také dodatek do Vzorníku plemen drůbeže. 

V roce 2020 bylo rozhodnuto o přechodu na Evropský systém posuzování drůbeže a následně 

v roce 2021 byly posuzovatelé př. Žuffou na tento systém proškoleni. Od roku 2022 se tímto 

způsobem posuzuje, čímž došlo ke sjednocení s ostatními státy EU.  

Podařilo se také pořídit další ukázkové voliéry plnící propagační charakter. Tyto voliéry mohou 

využít kluby k propagaci nových plemen a k oslovení potencionálních nových členů.  



Dále př. Josef Vilhelm mluvil o veterinární problematice, vakcinaci a spolupráci s př. MVDr. 

Martincem, Ph.D., který je spolupracujícím veterinářem.  

Byla jmenována centrální hodnotitelská komise (ve složení: př. Ing. Dráb – předseda, Král a 

Mgr. Nedělka), která v roce 2021 uznala 51 kontrolovaných chovů. 51. Tento rok bylo uznáno 

pouze 40 kontrolovaných chovů, z toho 13 rozmnožovacích, 20 plemenných a 7 šlechtitelských. 

Na kontrolované chovy je vyhrazen příspěvek v rozpočtu 2.000,- Kč na chov. Z tohoto 

příspěvku se hradí uznávací řízení, cestovné hodnotitelů a zbytek na potřeby pro jednotlivé 

chovatele. Toto je finanční příspěvek, který je součástí dotace MZe, je tedy nutné vše řádně 

doložit a vyúčtovat. 

Podpora chovatelských klubů byla ve výši 1.500,- Kč na klub, celkem bylo v loňském roce 

vyplaceno 33.500,- Kč. Nyní je 21 chovatelských klubů drůbeže.  

Dlouhodobě se objevuje problém se získáváním nových adeptů na posuzovatele drůbeže. Př. 

Vilhelm vyzval všechny delegáty, aby podpořili případné nové adepty. Příští týden proběhnou 

závěrečné zkoušky adeptů na posuzovatele drůbeže.  

 Odběr kroužků drůbeže je stále téměř stejný, i přes pandemii, cca 150.000 ks kroužků. Byla 

nepatrně navýšena cena kroužků z 5,- Kč na 6,- Kč za kus. 

V loňském roce odešla dlouholetá tajemnice sekce drůbeže, Ing. Eliška Stejskalová. V letošním 

roce nastoupila nová tajemnice sekce drůbeže, Bc. Ludmila Šilhová. Konec loňského roku bez 

tajemnice nebyl vůbec jednoduchý. Př. Vilhelm jako předseda ÚOK CHD poděkoval za pomoc 

s celkovým chodem sekce př. Ing. Drábovi a př. Hamplovi, Dis.  

Př. Ing. Dráb byl ÚOK CHD opakovaně navrhnut na člena Rady plemenné knihy drůbeže. 

Tento návrh, bez podání důvodu, ÚVV ČSCH opakovaně zamítla.  

Př. Vilhelm vyzval delegáty ke spolupráci pro dosažení lepších výsledků, poděkoval všem za 

odvedenou práci a ukončil svou řeč popřáním úspěchů do dalších dní.  

 

Ad 7) ZPRÁVA O ČINNOSTI SBORU POSUZOVATELŮ DRŮBEŽE ZA ROK 2022 

Př. Ing. Zdeněk Dráb podal zprávu o činnosti Sboru posuzovatelů za rok 2022. Do tohoto roku 

bylo 51 posuzovatelů. Ke konci roku 2022 tři posuzovatelé ukončili svou činnost, zejména kvůli 

pokročilému věku a zhoršujícímu se zdravotnímu stavu. Dále na školení posuzovatelů v roce 

2023 byl přijat mezi posuzovatele slovenský posuzovatel př. Čelko, který je dlouholetým 

šlechtitelem slovenského národního plemene oravek. V současné době Sbor posuzovatelů 

drůbeže disponuje 17 adepty. Tři adepti byly letos nově přijati. Ke zkouškám, které budou příští 

týden, se přihlásilo pět adeptů. Př. Ing. Dráb popsal náročnost posuzování drůbeže, přičemž 

úspěšnost adeptů u zkoušek kolísá v praxi, nikoli v teorii.  

Velkým problémem je výskyt kříženců na výstavách, kde se objevuje stále více různých 

hybridů, které fenotypově odpovídají čistokrevnému plemeni (leghorn, vlaška koroptví). Toto 

je velký problém při rozmnožování i posuzování. Díky novému systému posuzování se daří 

eliminovat rozdíly v posuzování a hodnocení zvířat.  

Na velkých výstavách se zavedlo udělování titulu Šampion a Mistr ČR na čtyřčlenné kolekce. 

Byla obnovena tradice kontrolovaných chovů kvůli neustále se zhoršující užitkovosti zvířat, a 

kvůli ztrátě rodokmenové kontroly. Tím dochází ke zhoršení zdravotního stavu a 

životaschopnosti drůbeže. 



V roce 2022 bylo posouzeno celkem 591 výstav, 34.038 ks drůbeže, což je 1,58 výstav na 

jednoho posuzovatele za rok. Před pandemií covidu v roce 2019 bylo posouzeno celkem 619 

výstav, 38 847 ks drůbeže. Největší propad byl v roce 2020, kdy bylo pořádáno pouze 343 

výstav a vystaveno bylo 22.047 ks drůbeže. V roce 2021 proběhlo 438 výstav a bylo 26.900 ks 

drůbeže vystaveno. Př. Ing. Dráb ukončil svou zprávu přáním o zařazování do dalších chovů 

kvalitně ohodnocených a zdravotně způsobilých zvířat. 

 

Ad 8) PŘEDSTAVENÍ KANDIDÁTŮ DO ÚOK CHD A KK CHD 

JUDr. Mikuláš Papoušek v úvodu navrhl představení kandidátů a navrhl konferenci, aby délka 

představování se trvala maximálně 2 minuty. Přečetl kandidáty v abecedním pořadí – ÚOK - 

Josef Buršík, Ing. Zdeněk Dráb, Pavel Dvořák, Miroslav Hertl, Bc. Petr Herynek, Tomáš 

Horinka, Peter Krajčír, Jiří Král, Roman Morávek, Jakub Šedivý, Václav Rohrer, Josef Vilhelm, 

Peter Žuffa, KK - Vladimír Eisenreich, Rostislav Valeš. Př. JUDr. Papoušek shrnul, že volby 

mohou být maximálně tříkolové. Zvolený kandidát musí obdržet nadpoloviční počet hlasů 

přítomných delegátů. Vyzval přítomné k důstojnému průběhu voleb a kandidáty k představení 

v časovém rozsahu maximálně dvě minuty, a to s ohledem na možné vícekolové volby. 

Př. Tomáš Báča (OO ČSCH Šumperk) vznesl otázku, zda není střetem zájmů kandidatura př. 

Bc. Herynka, který má zaměstnaneckou smlouvu ve Zverimex a já se Svazem. Př. JUDr. 

Papoušek odpověděl, že tomu tak není, neboť ÚOK přímo neřídí tuto společnost, ale řídí ji 

ÚVV ČSCH. Př. Ing. Kroft doplnil, že z jeho pohledu to tak není. Pokud by to tak bylo bráno, 

musel by se tak posuzovat i současný předseda ÚOK CHD, který je současně jednatelem 

Zverimexu. Proběhla cca 25 minutová diskuse k danému tématu. Poté došlo k představení 

kandidátů.  

 

 Josef Buršík – navrhuje ZO Hostouň, OSVČ, chce zlepšit vztahy mezi ÚOK a ÚVV,  

 Ing. Zdeněk Dráb – navrhuje ZO Rapotín, zootechnik, středoškolský učitel, člen ÚOK, chce 

zkvalitnit populaci chovů a zlepšit vztahy,  

 Pavel Dvořák – navrhuje ZO Tábor, OSVČ, chovatel a posuzovatel drůbeže, chce zlepšit 

kvalitu výstavnictví a podmínky chovu, podpořit vztahy chovatelů 

 Miroslav Hertl – navrhuje ZO Úpice, předseda OO, ZO, člen ÚOK CHD, chce podporovat 

výstavnictví  

 Bc. Petr Herynek – navrhuje OO Chrudim, CEO, předseda Klub českých slepic, předseda 

Komise pro genové zdroje, chce zregenerovat postavení ČSCH v rámci genových zdrojů  

 Tomáš Horinka – navrhuje OO Hodonín, truhlář, posuzovatel drůbeže, chce zlepšit 

mezilidské vztahy sekce  

 Peter Krajčír – navrhuje OO Hodonín, prüfer, posuzovatel 20 let, chce vyzvednout 

drůbežářství v rámci Evropy 

 Jiří Král – navrhuje ZO Kolín, člen ÚOK CHD, posuzovatel, chce lepší vztahy mezi 

chovateli 

 Roman Morávek – navrhuje OO Brno, jednatel ZO, posuzovatel drůbeže, odborný referent, 

předseda Klubu zakrslých a smaragdových kachen, chce preferovat vyhledávání nových 

adeptů,  

 Václav Rohrer – navrhuje ZO Bučina 2, řezník, chovatel od 10 let, chce pokračovat v práci 

s kluby,  

 Jakub Šedivý – navrhuje ZO Stříbro, zootechnik, chce pracovat s mladými chovateli, 

 Josef Vilhelm – navrhuje OO Louny, referent, předseda OO Louny, chce pokračovat 

v započaté práci, 



 Peter Žuffa – navrhuje ZO Kunovice, obchodní zástupce, propagace ČSCH, odstoupil 

z kandidatury. 

Peter Žuffa ve svém příspěvku nejdříve vyjádřil svůj nesouhlasný postoj k úvodu voleb, 

kdy bylo stanoveno max. 2 minutové představování se kandidátů, a následně vedená 25 

minutová diskuse zaměřená na jednoho z kandidátů. Ve svém příspěvku konstatoval, že 

činnost posuzovatele vykonává od roku 2000, a funkci delegáta zástupce ČSCH v EE a 

práce v Evropské standardní komisi, vykonává od roku 2002. Dle zkušenosti v  ÚOK je 

z velké části práce technická a o rozhodování o finančních tocích, přípravy výstav, odborná 

část je zejména v společné práci se Sborem posuzovatelů a standardovou komisí. Uvedl, že 

pro práci stálého delegáta ČSCH v Evropském svazu a člena Evropské standardní komise 

nemusí být členem ÚOK CHD, a součinnost je možná tak, jak tomu bylo v předcházejících 

obdobích, kdy byl přizýván na jednání ÚOK CHD s body souvisejícími s mezinárodní 

oblastí. Tato součinnost fungovala velmi dobře. Konstatoval, že pro svou časovou 

zaneprázdněnost bude lepší, když místo v ÚOK CHD obsadí kandidát s větší časovou 

možností. Na závěr poděkoval přítomným delegátům za projevenou důvěru a oznámil, že 

odstupuje z kandidatury. 

 Vladimír Eisenreich – navrhuje OO Domažlice, zootechnik, chce pokračovat jako člen KK 

i nadále, tato práce jej baví a rád se se všemi setkává  

 Rostislav Valeš – navrhuje OO Brno, OSVČ, chce v KK dále pokračovat 

 

Během představování neměl nikdo z přítomných ke kandidátům žádné doplňující otázky.  

Př. JUDr. Papoušek vyhlásil krátkou přestávku k rozdání volebních lístků. Předseda ÚOK CHD, 

Josef Vilhelm, oznámil, že předseda ÚVV ČSCH, Mgr. Ondřej Matouš, musí odejít na další 

jednání. Předseda ÚVV se rozloučil a popřál klidnou a přátelskou volbu, pobídl delegáty 

k případným dotazům. Následovala přestávka s občerstvením.  

 

Ad 9) VOLBY  

Př. JUDr. Papoušek, po rozdání volebních lístků, popsal průběh následující volby členů ÚOK 

a KK CHD takto: 1. volby byly tajné 

                             2. volilo se 7 kandidátů do ÚOK a 3 kandidáti do KK, kdy volební lístek bude 

neplatný v případě zakroužkování více kandidátů, než sedmi do ÚOK a tří do KK. 

Zakroužkování menšího množství kandidátů neovlivnilo platnost volebního lístku.  

                             3. na volebním lístku se škrtl kandidát číslo 13, Peter Žuffa, neboť odstoupil 

od kandidatury.  

Protože byli kandidáti do KK jen dva, bylo možné označit jen tyto dva kandidáty. V případě 

připsání jakéhokoli jména, či škrtnutí kohokoli dalšího, než jen Petera Žuffy, by byl volební 

lístek neplatný. Po této informaci svolal př. JUDr. Papoušek volební komisi, aby byla 

připravena zasednout.  

Mandátová komise vyzvala delegáty, aby zvedli svůj hlasovací lístek a aby se mohly spočítat 

mandáty. Volby byly zahájeny. 

 

 Předseda mandátové komise sdělil, že volili delegáti s celkem 399 mandáty. Je potřeba 

200 mandátů pro nadpoloviční většinu a pro zvolení kandidáta jako člena ÚOK CHD 

a KK. 

 

Po odvolení byla vyzvána volební komise k odebrání se do kanceláře na Sekretariát a spočítání 

výsledků voleb.  

 



Ad 10) ZPRÁVA O ČINNOSTI CHOVATELSKÝCH KLUBŮ 

Václav Rohrer ml. předstoupil se svou zprávou o činnosti chovatelských klubů. V současné 

době je 21 registrovaných klubů, z toho jsou 4 kluby, které nepracují, nereagují. V roce 2021 

bylo 511 členů v klubech, v roce 2022 bylo členů v klubech pouze 421 a v roce 2023 je 431 

členů v klubech. V klubech je 13 rozmnožovacích chovů, pouze tři plemena – sebritky, vlašky, 

barneveldky. Pro rok 2023 bylo schváleno 20 plemenných chovů - sebritky, krůty, vlašky, husy 

štajnbašské, pižmovky. Šlechtitelských chovů je sedm – sebritky a vlašky hlavně. Př. Rohrer 

poděkoval za práci klubu sebritek. Tento klub pracuje na vysoké úrovni. Dále poděkoval př. 

Vilhelmovi a př. Ing. Drábovi za práci v nelehké době bez tajemnice.  

Příspěvek klubům v roce 2022 dělal 33.500,- Kč a byl rozdělen dle práce jednotlivých klubů, 

účasti na výstavách, klubových schůzí. Sedm klubů nedostalo žádnou podporu. A tato podpora 

byla vyplacena klubům, které byly a jsou aktivní. V roce 2023 bude příspěvek ve výši 1.500,- 

Kč na klub, jehož rozdělení bude již záviset na nové ÚOK CHD. Výše tohoto příspěvku byla 

odhlasována na setkání klubů v břevnu v Praze.  

Do konce dubna proběhly volby v klubech. Měly být podány zprávy o jejich průběhu na 

Sekretariát s doložením podkladů pro úpravu ve spolkovém rejstříku. Toto opět nebylo všemi 

kluby splněno. Ke konci př. Rohrer poděkoval klubům, které pracovaly, a vyzval kluby, které 

nepracovaly, k aktivitě. Poděkoval všem členům ÚOK CHD za spolupráci, všem delegátům za 

účast. Poté popřál všem úspěchy v chovatelství, krásné zážitky a pevné zdraví. 

 

Ad 11) INFORMACE DELEGÁTA ČSCH V SEKCI DRŮBEŽE EE ZA ROK 2022 

Př. Peter Žuffa podal informace o činnosti Evropského svazu. Rok 2022 byl rok s následky 

způsobeným covidem, malým pohybem chovných zvířat, z důvodu malého počtu výstav, 

omezených odchovů (způsobených strachem chovatelů z neuskutečnění výstav) a omezení 

prodeje zvířat. Poté následovala krize na Ukrajině, která znamenala zdražování cen pohonných 

hmot, krmiva, cen energií, kdy zdražilo prakticky vše. Př. Žuffa informoval o zasedáních 

Evropské standardové komise (ESKG), které se konaly v roce 2022 a to celkem čtyřikrát: 

Generální zasedání  EE  a mezinárodní školení posuzovatelů. 

 

Hlavnými body jednání ESKG jsou revize stávajících plemen a barevných rázů, registrace, 

uznávání nových plemen nebo barevných rázů, v jednotlivých členských zemích; aktualizace 

seznamu plemen a barevných rázů; evropský standard plemen drůbeže – jeho kompletizace 

s ověřováním standardů členských států, příprava mezinárodních školení posuzovatelů. Komise 

řeší problematiku plemen, případně podněty na revizi nebo změnu standardů. 

Problematickými jsou v současnosti barevné rázy perliček a křepelek, rozdělení plemene 

německých krůt, plemena ze znaky omezujícími  životaschopnost zvířat, která nebudou uznána 

především kvůli welfare zvířat. (např. CHABO s velkým hřebenem). 

Evropský standard je  téměř  hotový, velkým problémem jsou chybějící kvalitní fotografie  

zobrazující  plemena ve standardovém výstavním postoji. To platí i pro česká plemena. 

 

Na zasedáních sekce drůbeže jsou delegáti jednotlivých zemí seznámeni s probíhajícími 

jednáními ESKG. Dále jsou také představováni kandidáti na vstup do EE a probíhá zde příprava 

na  školení. Proběhly volby předsedy sekce. Opět byl zvolen  Dr. Verelst z Belgie. 

  

Důležitým bodem jednání Generálniho zasedání byly navrhované restrikce EU spojené s velmi 

přísnými pravidly pro transporty zvířat. Toto se podařilo díky jednání veterinární komise EE 

zmírnit. V této souvislosti je třeba upozornit na výzvu představitelů, že nesmíme při naší práci 



dávat příležitost kritice a napadání od pseudoochránců (např. nesprávnou manipulací se zvířaty 

při posuzování, atd.). 

Mezinárodní školení posuzovatelů proběhlo roce 2022 v Trenčíně, které organizoval př. Žuffa. 

Školení se zúčastnilo 96 posuzovatelů z 24 států, což byl rekordní počet. Školení bylo jako vždy 

dvoudenní s teoretickou i praktickou částí. Bylo hodnoceno velmi dobře, po technické i odborné 

stránce. 

 

Př. Peter Žuffa v krátkosti mluvil o již započatých jednáních v roce 2023. 17. - 19. 03. 2023 se 

konalo zasedání Evropské standardové komise, kde kromě jiných bodů př. Peter Žuffa obhájil 

pro ČSCH uznání nového rázu – světle modrá divoce zbarvená pro Ruánskou kachnu 

Anglickou. 

Na generálním zasedání 17. – 21. 5. 2023 v Sofii byli hlavními body: zasedání standardových 

komisí sekcí a generální zasedání. Na generálním zasedání byly podané informace ze sekcí, o 

jednáních veterinární komise, o odstoupení ČSCH od pořádání všeobecné EV 2024.  

Probíhají jednání o budoucí možné úpravě podmínek pro evropské výstavy, kde se jedná hlavně 

o finanční odlehčení pořadatelům a zmírnění veterinárních předpisů. 

Př. Peter Žuffa na generálním zasedání představil prezentaci o připravovaném Generálním 

zasedání EE, které bude pořádat ČSCH v Praze v termínu 8. - 12. 5. 2024. V roce 2023 bude 

probíhat školení posuzovatelů drůbeže v Srbsku, v roce 2024 by mělo být v České republice.  

Peter Žuffa obeznámil přítomné, že kromě jednání na půdě EE, má tu čest být zván na 

posuzování na výstavách a přednášet na vzdělávacích seminářích ve více státech. Posuzování 

na výstavách a edukace v zahraničí je čest pro každého posuzovatele, a je to i  reprezentace 

domovského Svazu posuzovatele. Zdůraznil, že žádná s těchto aktivit není financována z 

rozpočtu ČSCH. Náklady spojené s účasti na jednáních v EE jsou z 50% hrazeny ze strany 

Slovenského svazu chovatelů. 

Př. Žuffa konstatoval, že Český svaz chovatelů má v chovatelské Evropě dobré jméno. Poté 

poděkoval za pozornost a ukončil svou zprávu.  

 

 

 

Ad 12) NÁVRH ROZPOČTU ÚOK CHD NA ROK 2024  

Po zprávě př. Petera Žuffy, př. Josef Vilhelm předložil návrh rozpočtu na rok 2024, který 

přečetl. Delegát OO České Budějovice, př. Jan Cába, se poté ptal na náklady v bodě poplatky 

– příspěvek na ubytování posuzovatelů na školení – co znamená: dle potřeb. K tomu se vyjádřil 

př. Ing. Kroft. Tato částka se upravuje vždy po komunikaci s ÚVV ČSCH, kdy je v návrhu 

částka pouze orientační a ÚVV se ji bude snažit dorovnat. Př. Vilhelm poděkoval př. Ing. 

Kroftovi. Další otázky týkající se rozpočtu již nebyly. Př. Ing. Novotný, místopředseda ÚVV 

ČSCH, se přihlásil o slovo. Byl by rád, kdyby se ÚOK sekce drůbeže a ÚOK sekce králíků dala 

dohromady a využila toho, že tu v roce 2024 bude Evropa jako taková a bude tu i evropské 

školení posuzovatelů králíků. Bylo by dobré, aby tu proběhlo i evropské školení posuzovatelů 

drůbeže, aby se ho zúčastnilo co nejvíce našich posuzovatelů, a aby posuzovatelé mohli 

posuzovat na evropských výstavách. Př. Ing. Kroft doplnil, že registrační poplatek činil 160 €, 

což by mělo pokrýt i zvýšené náklady na ubytování. Př. Žuffa dodal, že na Slovensku bylo 

školení posuzovatelů králíků jednodenní a poplatek byl 180 €. Školení posuzovatelů drůbeže, 

které pořádal, bylo dvoudenní s poplatkem 170 €, Pro české posuzovatele za 120€.   

 

Př. Vilhelm požádal poté mandátovou komisi, aby sečetla mandáty a vyzval k hlasování. 

 



Kdo je pro předložení tohoto návrhu rozpočtu koncipovaného jako vyrovnaný ve výši 363.500,- 

Kč na Valné Hromadě 2023: HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně většina. ZDRŽELO SE 10. 

 

 

 

Ad 13) DISKUSE KE ZPRÁVÁM 

V diskusi bylo nejprve dáno slovo pozvaným hostům. Jako první vystoupil místopředseda 

ÚVV, Ing. Radek Novotný. Byl potěšen velkou účastí delegátů a popřál hodně úspěchů všem.  

Poté vystoupil předseda Sboru posuzovatelů králíků, př. MVDr. Šimek, Ph.D., který poděkoval 

za pozvání. Podotkl, že každá sekce chovatelská má svá specifika a že je velice rád za spolupráci 

všech sekcí. Připomněl, že spolupráce probíhají i na mezinárodní úrovni, vyzdvihl práci př. 

Petera Žuffy na propagaci ČSCH v zahraničí.  

 

Další vystupující byl MVDr. Martinec, Ph.D., spolupracující veterinář. Mluvil o zdravotních 

problémech zvířat. Bylo by potřeba zlepšit prevenci. Nejvýznamnější onemocnění jsou 

kokcidioza, pseudomor, markova choroba. Problém není v nákupu vakcíny, ale v domluvě mezi 

chovateli a v načasování líhnutí. Poděkoval za pozornost a př. Vilhelm dal slovo př. Bc. 

Herynkovi.  

Př. Bc. Herynek se vrátil zpět k projektu Zverimex a já. Hlavní myšlenkou projektu je vytvořit 

nákupní alianci. V loňském roce 2022 se již povedlo mít obrat 1,4 milionu Kč. Tohoto zisku 

dosáhl již v dubnu roku 2023. Tento projekt by mohl pomoci k finančním prostředkům pro 

ČSCH. Realizátory tohoto projektu jsou ČSCH a Ergotep.  

Nastavení cen v tomto projektu probíhá individuálně v rámci dopravy. Cena za krmivo je pevně 

dána. Doplnil př. Ing. Kroft. 

Cestovné funkcionářů 50 000,00 Kč    

Cestovné do zahraničí 25 000,00 Kč    

Náklady občerstvení,schůze, nájem, stravné 50 000,00 Kč    

příspěvek na zahraniční výstavy 50 000,00 Kč    

Plemenné chovy – přísp. vet. prevence 90 000,00 Kč    

DPP 20 000,00 Kč    

Paušální náhrady pro funkcionáře 40 000,00 Kč    

Příspěvek Klubům 31 500,00 Kč    

odborná literatura 1 000,00 Kč      

ceny dary výstavy 6 000,00 Kč      

ubytování dle potřeb

poplatky EE dle potřeb

Rozpočet náklady 363 500,00 Kč 

Vzdělávací fond 50 000,00 Kč    

Kroužky drůbež 231 500,00 Kč 

Členské známky 45 000,00 Kč    

Dotace MZe 37 000,00 Kč    

Rozpočet náklady 363 500,00 Kč 

Návrh rozpočtu sekce chovatelů drůbeže na r. 2024 - výdaje

Návrh rozpočtu sekce chovatelů drůbeže na r. 2024 - příjmy



Př. Bareš, delegát za OO Blansko, mluvil o problémech, které se na konferencích řeší nejčastěji. 

Mluvil o králičím hopu, který se lidem líbí a zajímá je. Dále apeloval na Svaz, aby se majetku 

nezbavoval, ale pronajímal ho.  

 

 

Ad 14) VYHLÁŠENÍ VÝSLEDKŮ VOLEB 

Předstoupil předseda volební komise, př. JUDr. Papoušek. Bylo vydáno 53 ks volebních lístků, 

odevzdáno bylo také 53 volebních lístků. Všechny volební lístky vhozené do urny byly platné. 

Volby se zúčastnilo celkem 399 mandátů, ke zvolení kandidáta za člena ÚOK a KK CHD je 

třeba 200 hlasů. Jednotliví kandidáti dostali tento počet hlasů:  

ÚOK - Josef Buršík (95 hlasů), Ing. Zdeněk Dráb (331 hlasů), Pavel Dvořák (281 hlasů), 

Miroslav Hertl (252 hlasů), Bc. Petr Herynek (95 hlasů), Tomáš Horinka (123 hlasů), Peter 

Krajčír (159 hlasů), Jiří Král (175 hlasů), Roman Morávek (202 hlasů), Jakub Šedivý (225 

hlasů), Václav Rohrer (261 hlasů), Josef Vilhelm (337 hlasů).   

KK - Vladimír Eisenreich (330 hlasů), Rostislav Valeš (350 hlasů). 

 

V prvním kole bylo zvoleno celkem sedm členů ÚOK CHD a tím se mohlo konstatovat, že 

ÚOK CHD byla zvolena v prvním kole voleb. Předseda volební komise vyzval novou ÚOK 

CHD k prvnímu zasedání a ke zvolení předsedy, místopředsedy, atd. Nová ÚOK CHD odešla 

na svou první schůzi. 

 

Mezi tím, př. Ing. Kroft pozdravil delegáty. Řekl, že čekal jednání napjatější a byl velice rád za 

tento průběh konference. Dále promluvil př. Žuffa o silné pozici ČSCH v Evropském svazu. 

ČSCH si vytvořil velmi dobré jméno od dob př. Ing. Kratochvíla, Ing. Petržílka a Ing. Krofta 

až do současnosti. Nebylo by dobré, aby tuto pozici ČSCH ztratil. Také se nechal slyšet, že i 

nadále bude plně k dispozici pro řešení otázek spojených nejen s mezinárodní spoluprácí a EE, 

a že k tomu nemusí být členem ÚOK. Poté poděkoval všem za pozornost.  

 

Př. Ing. Dráb ukončil diskusi s výsledkem prvního zasedání nové Ústřední odborné komise. 

Předsedou ÚOK CHD se stal př. Ing. Dráb, místopředsedou př. Vilhelm, práce s kluby zůstane 

př. Rohrerovi. Př. Hertl a Dvořák budou mít na starosti propagaci a výstavnictví. Př. Roman 

Morávek bude mít na starosti evidenci kontrolovaných chovů a př. Šedivý mladé chovatele.  

 

Dále mluvil př. Eisenreich. Nově zvolení členové kontrolní komise kooptovali př. Krajčíra jako 

třetího člena KK. A předsedou KK byl zvolen př. Eisenreich. 

 

Př. Bc. Herynek položil otázku nové ÚOK CHD týkající se bonitace. Jaký systém bude moci 

být pro plemenářskou práci používán? Odpovídá předseda ÚOK CHD, př. Ing. Dráb. Bonitace 

- typizace, která byla dříve prováděna. Je třeba vypracovat prováděcí vyhlášku, kterou musí 

schválit celá ÚOK CHD. Toto bude ovšem třeba řádně projednat a společně rozhodnout.  

Př. Jahoda se zeptal, jak je možné, že existují rozpory mezi evropským a českým standardem. 

Př. Ing. Dráb odpověděl, že se již posuzují všechna uznaná plemena a barevné rázy uvedená 

v evropském seznamu. Ovšem musí se vycházet z toho, že se jedná o uznaná plemena a barevné 

rázy u těch konkrétních uznaných plemen. 

 

Předseda volební komise, př. JUDr. Papoušek, poté předal zapečetěnou obálku se sčítacím 

archem, volebními lístky př. Bc. Ludmile Šilhové, tajemnici ÚOK CHD. 

 



Ad 15) ZPRÁVA KONTROLNÍ KOMISE ZA ROK 2022 

Protože byl př. JUDr. Papoušek členem volební komise, byla jeho zpráva o činnosti Kontrolní 

komise posunuta v programu.  

Př. JUDr. Papoušek podal zprávu Kontrolní komise (dále jen KK) za rok 2022. Kontrolní 

komise provedla následující kontroly:  

1. dodržování termínů pro splnění usnesení ÚOK CHD  - dařilo se ve většině případů 

2. odvoz materiálu z KS Lanškroun – mělo být odvezeno př. JUDr. Papouškem do 15. 6., 

bude odvezeno v týdnu od 19 do 24. 6. 2023 př. Hertlem. 

3. kontrola prodeje vajec z Lanškrouna násadových i konzumních. Co bylo objednáno, co 

bylo doručeno. Až na jeden případ dorazila vejce v pořádku. 

4. kontrola hospodaření střediska 310 i stř. 311 Lanškroun -  hospodaření stř. 310 ÚOK 

skončilo v loňském roce se ziskem ve výši 2940,55 Kč, když výnosy činily 345 399,98 

Kč a výdaje pak 342 459,43 Kč, stř. Lanškroun skončilo v celkové ztrátě ve výši 4 687 

Kč, celkově naše sekce hospodařila se ztrátou 1746,45 Kč.  

5. Při kontrole KK zjistila opětovné navýšení cestovného funkcionářů. KK doporučila 

připomenout usnesení ohledně společného cestování funkcionářů, případně využití 

veřejné dopravy. Také by bylo možné daleko více využívat videokonference. 

Dále komise konstatovala, že zjistila nedočerpání plánovaných paušálních náhrad, což lze 

považovat za pozitivní jev.  

Poté př. JUDr. Papoušek popřál hodně úspěchů v chovech a poděkoval za pozornost. 

 

Byla vyzvána návrhová komise k přednesení návrhu usnesení, která byla po přečtení doplněna 

o ukládací bod a konferencí schválena. HLASOVÁNÍ: PRO VŠICHNI, PROTI 0, ZDRŽEL 

SE 0. 

 

Ad 16) VOLBA DELEGÁTA NA VALNOU HROMADU ČSCH 2023 

Delegátem na Valnou hromadu ČSCH v roce 2023 bude buď Josef Vilhelm, nebo Ing. Zdeněk 

Dráb (po vzájemné dohodě s ohledem na pracovní vytížení) - HLASOVÁNÍ: PRO vizuálně 

většina. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ad 17) USNESENÍ 

U S N E S E N Í 

Ústřední volební konference delegátů sekce chovatelů drůbeže 

konané dne 17. června 2023 v Praze 

 

Schvaluje: 

1. Volbu mandátové komise ve složení: př. Hertl, Bareš, Lakomý, Štochl, Václavík 

2. Volbu volební komise ve složení: př. JUDr. Papoušek, Kopřiva, Báča, Drbal, Baborák 

3. Volbu návrhové komise ve složení: př. Ing. Dráb, Trávníček, Balcar 

4. Zapisovatelku: Bc. Ludmilu Šilhovou 

5. Ověřovatele zápisu: př. Čajkovou, Žuffu, Balíčka 

6. Úpravu programu jednání Ústřední volební konference sekce chovatelů drůbeže: 

a. vypuštění bodů programu číslo 8 a 9  

b. přesunutí bodů programu číslo 13 a 14 místo bodů 8 a 9 

7. Program Ústřední konference delegátů sekce chovatelů drůbeže 

8. Revizní zprávu kontrolní komise o revizní činnosti za rok 2022 přednesenou JUDr. 

Mikulášem Papouškem 

9. Návrh rozpočtu ÚOK CHD na rok 2024 v nákladové části ve výši – 363.500 Kč. 

10.  Jako delegáta na Valnou hromadu ČSCH 2023 jednoho ze dvou nominovaných: buď 

Josefa Vilhelma, nebo Ing. Zdeňka Drába (po vzájemné dohodě s ohledem na pracovní 

vytížení). 

 

Bere na vědomí: 

1. Zprávu o činnosti ÚOK CHD za rok 2022 přednesenou Josefem Vilhelmem 

2. Zprávu o činnosti Sboru posuzovatelů drůbeže za rok 2022 přednesenou Ing. Zdeňkem 

Drábem 

3. Zprávu o činnosti chovatelských klubů přednesenou Václavem Rohrerem 

4. Informaci stálého delegáta ČSCH v sekci drůbeže EE za rok 2022 přednesenou Peterem 

Žuffou 

5. Zprávu kontrolní komise za rok 2022 přednesenou JUDr. Mikulášem Papouškem 

6. Vyhlášení výsledků voleb do ÚOK CHD a KK CHD 

7. Jednotlivé diskuzní příspěvky. 

8. Informaci předsedy volební komise o předání volebních lístků v zapečetěné obálce 

k archivaci. 

Ukládá: 

1. Zajistit rozeslání zprávy ze Standardové komise a zprávy o genetických zdrojích na 

Okresní organizace ČSCH 

 

 



HLASOVÁNÍ o celkovém usnesení – přijato jednomyslně všemi delegáty o počtu 390 mandátů, 

což je 74,15% z celkového počtu všech mandátů. 

 

 

Ad 18) ZÁVĚR 

Př. Vilhelm poděkoval všem za konstruktivní přístup, nové Ústřední odborné komisi popřál 

hodně zdaru a pochopení chovatelské veřejnosti. Všem přítomným popřál mnoho 

chovatelských úspěchů a hodně zdraví. Dále pozval delegáty na celostátní výstavu mladé 

drůbeže do Přerova, také na celostátní výstavu drůbeže Chovatel 2023 do Lysé nad Labem. 

Předal slovo předsedovi ÚOK CHD, př. Ing. Drábovi, který poděkoval končícím členům ÚOK 

CHD, popřál všem šťastnou cestu domů a hodně štěstí.  

Př. Vilhelm poté ukončil Ústřední konferenci delegátů sekce chovatelů drůbeže. Jednání bylo 

ukončeno v 15.00 hodin. 








Ing. Zdeněk Dráb, v. r. 

Předseda ÚOK CHD 












Zapsala: Bc. Ludmila Šilhová  

Ověřovatelé zápisu: Lydie Čajková, Peter Žuffa, Alois Balíček 

K ověření předáno dne: 27. 6. 2023 

Ověřování zápisu ukončeno dne: 4. 7. 2023 

Zápis bude vyvěšen na webu ČSCH, v časopise Chovatel bude uveřejněné usnesení.  

 


